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Endast tio studenter besvarade kursutvärderingen (32 %). Samtliga av 
dessa studenter uppgav att de var helt nöjda med kursen. Avseende frå-
gan vad som ansågs vara bäst med kursen uppgav flera studenter att de 
uppskattade upplägget, lärarnas insatser, bredden på de ämnen som be-
handlades på kursen och kursboken. Som kursansvarig ser jag mycket 
positivt på att studenterna upplever att kursen och ämnet är intressant 
och att undervisningen uppmuntrat deras kritiska tänkande. Följande 
kommentarer illustrerar detta väl: 
 
”Ett mycket intressant och relevant ämne, som jag gladeligen skulle 
fortsätta att fördjupa mig inom.” 
 
”Jag tycker att vi studenter blev uppmuntrade att delta och självständigt 
tänka vidare på ett sätt som möjliggörs genom bra lärare och personal” 
 
”Att få så många perspektiv på ett ämne tycker jag har varit väldigt ut-
vecklande. Dels har det varit otroligt intressant, men det känns också 
som att det vi lärt oss haft en närmare koppling till det praktiska (ar-
bets)livet än vad många andra kurser har haft, vilket varit extra motive-
rande.” 
 
I linje med detta framhåller studenterna i ytterst uppskattande ord, sär-
skilt lärarna som en tydlig styrka hos kursen – studenterna upplever att 
lärarna gett studenterna goda förutsättningar att fördjupa sig i ämnet på 
ett intresseväckande sätt. Några studenter framhåller även att det varit 
kul att ha externa lärare som kunnat förmedla expertkunskap och sär-
skilt kring hur rätten verkar i praktiken. Härutöver kan framhållas att 
vissa studenter i fritextsvaren framhållit att de uppskattat studiebesöket 
till Socialstyrelsen som en central aktör på det medicinrättsliga området.  
 
De flesta av studenterna ansåg att det kritiska tänkandet genomsyrat 
kursen på ett mycket bra sätt och att kursen utvecklat deras problem-
lösningsförmåga samt förmåga att kommunicera (både skriftlig och 
muntligt). En majoritet av studenterna lade ner minst 26 timmar på 
studierna i veckan och uppgav att arbetsinsatsen som krävdes var la-
gom, vilket indikerar att kursen i huvudsak har en uppläggning och in-
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riktning som gör att studenterna med en rimlig arbetsbelastning har 
möjlighet att uppnå de i kursplanen föreskrivna studieresultaten.  
 
När det gäller förbättringsförslag till kursen påtalade några studenter att 
PM-seminariet som höll på en hel dag var alldeles för långt och eventu-
ellt kunde delas upp på flera dagar. Till följd av detta har momentet 
numera kortats ner och gruppen delas upp i två, där två olika lärare hål-
ler i PM-seminariet parallellt. Det innebär att varje student enbart be-
höver närvara och lyssna på hälften av presentationerna, vilket inte är 
lika tidskrävande. Vissa studenter önskade även mer undervisning (fler 
seminarier) och om vissa ämnen. Det kan vara svårt att tillgodose allas 
önskemål och intressen avseende vilka ämnen som ska behandlas, men 
inför nästa omgång kommer seminarier om flera ämnen att tillkomma.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


